



Date: 30.11.2020

To: Mr. Hamad Al Ali

Senior Head of Listed Companies Dept.
Abu Dhabi Securities Exchange

السيد/ حمد العلي المحترم
رئيس أول إدارة إدراج شؤون الشركات المدرجة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Announcement

إعلان

AXA Green Crescent Insurance Company P.J.S.C ("AXA GCIC") has been notified by its shareholder AXA Mediterranean Holding S.A. ("AXA Med") that the AXA Group has decided to sell its insurance operations in the Gulf region and accordingly AXA Med has entered into a share purchase agreement with Gulf Insurance Group K.S.C.P ("GIG") dated 29/11/2020 to sell its insurance operations in the Gulf region, which includes the sale of its 28.05% shareholding in AXA GCIC. As part of the overall transaction, GIG will also acquire (i) AXA Group's entire shareholding interests in AXA Cooperative Insurance Company in Saudi Arabia and (ii) 100% of the share capital of AXA Insurance (Gulf) B.S.C in Bahrain.

Upon completion of the transaction, GIG will own 28.05% of the shareholding of AXA GCIC.

Completion of the overall transaction is subject to certain conditions and regulatory approvals.

A further announcement shall be made when the necessary regulatory approvals have been received and the sale has completed.

Signed by:

Mohamed Seghir
Chief Executive Officer



تعلن شركة أكسا الهلال الأخضر للتأمين شركة مساهمة عامة ("أكسا الهلال الأخضر") عن تلقيها إشعاراً من إحدى مساهميها - شركة أكسا البحر المتوسط القابضة ("شركة أكسا البحر المتوسط") - بأن مجموعة أكسا قررت بيع أعمالها التأمينية في منطقة الخليج العربي وعليه، فقد قامت شركة أكسا البحر المتوسط بدورها بتوقيع اتفاقية شراء أسهم مع مجموعة الخليج للتأمين ("مجموعة الخليج للتأمين") بتاريخ 2020/11/29، وذلك لأغراض بيع أعمالها التأمينية في منطقة الخليج العربي، ويشمل ذلك بيع نسبة مساهمة شركة أكسا البحر المتوسط في أكسا الهلال الأخضر والبالغة 28.05%. وكجزء من الصفقة المجملة ستقوم مجموعة الخليج للتأمين بالاستحواذ أيضاً (i) الحصة المساهمة الكاملة لمجموعة أكسا في شركة أكسا للتأمين التعاوني في المملكة العربية السعودية و (ii) على 100% من رأس مال شركة أكسا للتأمين (الخليج) ش.م.ب (م) في البحرين.

وفي حال إتمام الصفقة، ستملك مجموعة الخليج للتأمين 28.05% من أسهم أكسا الهلال الأخضر.

ويخضع إتمام الصفقة المجملة لشروط وموافقات نظامية معينة.

سيتم إصدار إعلان آخر عند استلام الموافقات التنظيمية اللازمة واكتمال البيع.